

Lysator Styrelseprotokoll 2024-03-12

1. Mötets öppnande

Mötet öppnas 17:36

2. Formalia

2.1. Val av mötesprecidie

Nathaniel Mattsson - Ordförande

Johan Holtz - Sekreterare

2.2. Val av justerare tillika rösträknare

Felix Riiga - justerare tillika rösträknare

2.3. Fastställande av röstlängd

Röstlängden fastställs till 5 pers

2.4. Fastställande av föredragningslista

Föredragningslistan fastställs

3. Rapporter och meddelanden

- Hugo meddelar att det nu går att skicka strategiska äskningar till LinTek för utgifter som är av vikt för föreningens fortsatta drift.
- Isac berättar att besöket hos Berzeliusskolan gick bra. Det var uppskattat av både lärare och elever och man hälsade även på Sekten Berzeliusskolans datorförening. Kanske hade varit intressant att ha samarbete med dem någon gång. Tyvärr var D-sektionen där samtidigt så Lysator fick inte ha rampljuset helt för sig själv.

4. Lokalsituationen

4.1. Låssystem

- Svårt att få företag intresserade i att sälja eventuell lösning till oss. Vi har dock mycket pengar att tillgå för ändamålet. Uppåt 10 000 kr enligt Hugo.
- Det skulle kunna vara aktuellt att äska hos LinTek för dörrlåsen som strategisk äskning. För äskning krävs dock en ungefärlig kostnad av inköpet. Eventuellt hade det kanske gått att äska "i efterhand".

4.2. Övrigt

Inget att ta upp.

5. Vårmötet

5.1. Datum och plats

14:e maj. Sal är ännu inte fastställd men det blir sannolikt en föreläsningssal i C-Huset.

5.2. Handlingar

5.2.1. Dagordning

Nathaniel och Hugo tar sig an att sätta ihop en dagordning för mötet.

5.2.2. Motioner

5.2.2.1. Förslag på namn till de nya lokalerna

- Förslagen kommer att behandlas som motioner. Hur dessa motioner ska röstas på behandlas ska tas upp på ett styrelsemöte innan vårmötet. Motionsstoppet för dessa kommer vara under mötet. Andra motioner omfattas av ordinarie motionsstopp.

5.2.3. Propositioner

5.2.3.1. Reglemente - Andra läsningen

Reglementet måste konkretiseras och renskrivas så att det kan presenteras efter uppläsande och antagandet av den tillhörande propositionen. Om reglemente inte antas direkt efter kommer föreningen vara utan reglemente till höstmötet. Reglementet i sig kommer endast läsas en gång då det inte är stadgeändrande.

5.3. Övrigt

Inget att ta upp.

6. Nolle-P

- Vi vill gärna vara med på både D- och Y-sektionens campusvandringar om det går.
- Om Tekken kontaktar oss om eventuellt samarbete vill vi vara med där också.
- Vi är inte intresserade i att vara med på STYFEN då vi anser att kostnaden för detta är för hög i förhållande till marknadsföringsvärde.
- Vi borde skapa visitkort i två upplagor. Ett mer generellt visitkort och ett som marknadsför info-kväll och föreläsningsserier.
- Rolluppen bör uppdateras så att det inte står att lokalen finns i B-huset längre.
- Märkesbacken ska målas
- UppLYSningsserien borde förstätta. Vi ska försöka göra ett nytt samarbete med LiThe-KOD. Eventuellt även samarbete med Admittansen.
- Infoföreläsning ska planeras.

7. Våffeldagen

Efter diskussion beslutas att våffeldagen inte kommer hållas i år. Lokalen tillåter inte att man gräddar våfflor och det är inte så trevligt att göra det i något studentkök.

8. Per capsulam

Inga per capsulam beslut har tagits sedan senaste mötet.

9. Övriga frågor

9.1. Tjocktröjor

Hugo har skickat en offert efter tjocktröjor med tryck. Vill ha namn på bröst och logga på rygg. Tas upp på möte igen efter att offert har inkommit.

9.2. Möbler Hatt

Mycket möbler har blivit över sedan städandet i ^. Det är rimligt att bilder tas på de möbler som ska bort och att de auktioneras ut på Blocket eller Facebook Marketplace.

9.3. Nyckel Hatt

Någon måste agera kontaktperson i diskussionen med Studentbostäder angående nycklar och tillgång till ^. Isac ska se om han kan bli kontaktperson om det inte är möjligt för Lysator som förening att skrivas som kontaktperson gentemot Studentbostäder.

9.4. Orbi

Hugo har skrivit brev till Kårservice angående kravet på event via Orbi.

10. Mötets avslutande

Mötet avslutas 18:35